

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2025-02-04

Närvarande: Linn Sundin, Linn Norman, Vilma Andersson, Ida Desvall, Julina Sahlberg, Millie Johansson.

Ej närvarande: Agnes Franzén, Albin Färm, Clara Lidquist, Yo Borg.

Plats och tid: KY33, 15:30.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 15:30.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Ida Desvall och Millie Johansson.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Svarat mail, bokat in med berzan att vi ska besöka dem 12/2, skickat in uppgifter med eventperson till StuFF.

§ 2.2 KASSÖR

Hämtat kvitton från KVIT-kassör. Uppdaterat dokument för äskning så att det blivit tydligare. Även skickat ut det till Fredrik, kodvet. Kodvet har också fått betalningsspecifikationer inför våren (arbete de har gjort för STUFF). Även fått föreningsbidrag från puben som var, detta har jag dock inte fakturerat än (841 kr).

§ 2.3 INFORMATÖR

Jag har skickat ut februari månadsbrev, haft lite kontakt med KodVet, koll på sociala medier.

§ 2.5 AMO

Sedan sist har jag främst suttit med schema och budget inför AMO-veckan tillsammans med samordningsgruppen. Även fått info av IDA angående deras verksamhetsplan gällande Lika Villkor.

§ 2.6 MANA

Hållit på med KVIA.

§ 2.7 MYSA

Haft möte om examenssittning samt börjat planera lite.

§ 2.8 UB

Kollat datum för studiestuga.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Jobbar med CK och har uppstartsmöte med Kids inför olika event under våren.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Jag har haft möte med Evita. Vi har kommit fram till att det kommer 25 personer. Filmat och redigerat video till tiktok.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Hämtat dricka till KVIA, håller kontakten med alumner.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 VÄRMÖTET

Spika datum (10 april) + återkoppla till valberedningen (Angela) om datum.

§ 3.2 SU-PROJEKT

Planera schema för när vi går ut till skolor, möte SU-gänget i veckan, även prata om tiktoks osv.

SU-projektrapport deadline 1 Juni

Samma deadline 1 Juni för årsrapport

§ 3.3 KVIA

Påverkar tid för möte, fungerar det vid 13 för alla istället?

Jag har fått en liten presentation av alla alumner som man hade kunnat lägga ut på sociala medier så att studenter får ett hum om vem/vilka som kommer, är det nödvändigt?

§ 3.4 VÅREN

Från förra mötet:

- KVIA (vecka 7)
- AMO-veckan (vecka ?) Fråga Albin
- Klädbytardag (5 mars)
- Värmöte (10 april)
- Examenssittning (5 juni)
- SU-projektet löpande under våren. Deadline 1 Juni
- Fulvinsrunda vår-edition? (22 Maj?)
- Utbytesstudenter? (April-maj) 27-2 maj
- KogJogg? (Maj, datum?) Mycket oklart om det ens blir av
- Studiestugor? (mars, maj) 4 mars kl 12-15:00/16:00
- SAFT (7 maj)

§ 3.5 MÖTE MED KODVET

Frågade Joachim angående vår nya hemsida igår och han presenterade planen och skulle vilja ha ett möte i början av mars. Därefter ett möte ca 1gång/månad och målet är att den ska vara färdig till mitten av maj.

Linn N och Millie går på möte i början av mars. Prel 4 mars förmiddag

§ 3.6 CK-LAG + TEMA

Ide 1: 5 personer har röd peruk + kläder i den färgen + 5 personer har annan peruk + kläder i den färgen

Ide 2: Tjuv och polis

Ide 3: Kostymnisse

Ide 4: Midsommar och Jul

Lag 1: Sundin + Julina + Vilma + Agnes + (Ida)

Lag 2: Albin + Clara + Norman + Millie + (Ida)

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2015-02-11 kl 13:00 i KY27.

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Hjälpa till att hämta spons, förbereda presentationer och broschyrer inför besök på skolan. Möte med SU gänget.

§ 6.2 KASSÖR

Vlogga en dag i mitt liv. Bli klar med Kvits bokföring.

§ 6.3 INFORMATÖR

Hjälpa till att hämta spons, ladda upp protokoll, lägga ut allt om KVIA.

§ 6.5 AMO

§ 6.6 MANA

Fixa det sista inför KVIA, ha skugga.

§ 6.7 MYSA

Fortsätta jobba med Examenssittningen och ha möte med nya Marknadsföringsansvariga.

§ 6.8 UB

Tiktok, skugga, post om studiestuga.

§ 6.9 MÅSTERICHEF

Fortsätt jobba på CK.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Kontakta alla som kan vara host och ha lite kontakt med Evita.. Ha SU-möte. Hämta spons. Filma och redigera tiktoks.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Börja med KVIA!!! Hämta spons.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman



Ordförande: Linn Sundin



Justerare: Ida Desvall



Justerare: Mille Johansson

